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Klubb: Nixies	Cheerteam	Trondheim	 Dato: 6.-7./04.2022	
Innkalt av: Silje	Fuglaas-Hahn	 Kl: 22.00	
Møtetype: Styremøte	 Møte nr: 8	-	2022	
Møtested: Teams	–	Digital	gj.føring	over	2	økter	 Ref: 	

Status:	T	=	Til	stede/	DT	=	Delvis	til	stede	/	F	=	Forfall	/	K	=	Kopi	til	info	/	MI	=	Møtte	ikke	
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Nixies	Cheerteam,	leder	 	 Silje	Fuglaas-Hahn	 styret@nixies.no	 T	 x	 (x)	

Nixies	Cheerteam,	nestleder	 	 Kai	Arne	Kristiansen	 Kai.arne.kristiansen@gmail.com	 T	 x	 (x)	

Nixies	Cheerteam,	sportslig	 	 Arve	Ottem	 ottemarve@hotmail.com	 T	 x	 (x)	

Nixies	Cheerteam,	styremedl.	 	 Kristin	Tellefsen	 kristin.tellefsen@gmail.com	 T	 x	 (x)	

Nixies	Cheerteam,	styremedl.	 	 Geir	Sivertsen	 geir@nohands.no	 T	 x	 (x)	

Nixies	Cheerteam,	styremedl.	 	 Jon	Inge	Høvik	Aas	 jon_inge.aas@hotmail.com	 T	 X	 (x)	

Nixies	Cheerteam,	vara	 	 Tonje	Rekstad	Jøssund	 tonje.rekstad@hotmail.com	 T	 X	 (x)	

Nixies	Cheerteam,	vara	 	 Lena	Holten	Skibnes	 lenaskibnes@msn.com	 T	 X	 (x)	

Nixies	Cheerteam,	daglig	leder	 	 Nora	Hatteland	 post@nixies.no	 T	 x	 (x)	

Nixies	Cheerteam	utøverrepr.	 	 Anna	M.	Waade	 annawaade@hotmail.com	 (T)	 x	 (x)	

 
Neste møte: Dato/kl: e.n.a.	

 	
 
 
 

	
-	Godkjenning	av	forrige	møtereferat:	Godkjent.	
-	Godkjenning	av	innkallingen:	Godkjent.	
-	Møtet	ble	gjennomført	over	2	økter,	hhv.	06.04.	kl.	22-24	og	07.04.	kl.	18-20.	
-	Liv	Brurberg	Hansen	fra	NAIF	deltok	under	deler	av	møtet	den	06.04.	
-	Svein	E.	Møkkelgård	fra	TO-komitèen	deltok	under	begge	møtene.	

	
	

Sak	25-2022:	Trondheim	Open		
Bakgrunn	for	saken:	

• Påmeldingsfristen	for	arrangementet	har	gått	ut	og	det	viser	seg	å	bli	ca.	
350	deltakere	+	80	PW	mot	budsjettert	ca.	800	deltakere.	

• Usikkerhet	omkring	banketten	på	Scandic	mhp.	evt.	mulig	nedjustering	av	
antall.	

• Generell	usikkerhet	omkring	de	økonomiske	sidene	av	arrangementet.	
	
Styret	drøftet	følgende	problemstillinger	og	utfordringer:	

• Økonomisk	usikkerhet	
• Trenger	vi	et	ekstraordinært	årsmøte?	
• Er	det	ansvarlig	å	gjennomføre?	
• Hva	med	de	sportslige	sidene	ved	en	gjennomføring	ved	en	såpass	

betydelig	reduksjon	av	deltakerantall?	
	



 

Møteinnkalling																																										
Side	2	av	2											
 

 
Sak nr Tekst Frist/Ansvar 
 

Liv	B.	Hansen	redegjorde	for	forbundet	sitt	syn	og	anmodet	Nixies	sterkt	om	å	
gjennomføre	arrangementet.	Etter	å	ha	konferert	med	admin.	i	NAIF	07.04.,	så	ble	
det	klart	at	NAIF	dekker	alle	kostnader	med	dommere	(reise,	opphold,	honorar	
etc.).	
	
Styrets	medlemmer	drøftet	problemstillinger	nevnt	ovenfor	grundig.	
	
Det	ble	konkludert	med	at	dersom	man	skal	gjennomføre	arrangementet,	så	må	
dette	nedskaleres	betydelig	dersom	det	skal	være	økonomisk	forsvarlig	med	en	
gjennomføring.	Budsjettet	for	arrangementet	som	årsmøtet	har	vedtatt	har	alt	for	
høye	kostnadsrammer.	
	
Dersom	man	velger	å	avlyse	arrangementet,	så	vil	klubben	uansett	pådra	seg	noen	
kostnader.	
	
Det	ble	vurdert	å	ikke	være	nødvendig	med	et	ekstraordinært	årsmøte.	
	
Nytt	arbeidsbudsjett	ble	utarbeidet	av	styret,	der	både	kostnadsside	og	inntekts-
side	ble	tilpasset	den	reelle	situasjonen.	
	
Votering:	
Det	ble	foretatt	votering.	3	stemte	for	å	avlyse	arrangementet	og	3	stemte	for	å	
gjennomføre.	Styreleders	dobbeltstemme	ble	derfor	avgjørende.	
	
Vedtak:	
Trondheim	Open	2022	gjennomføres	innenfor	en	nedskalert	økonomisk	og	teknisk		
ramme,	der	styrets	arbeidsbudsjett	legges	til	grunn	og	det	styres	mot	et	resultat	
på	kr.	minus	40.000,-.	
	
Protokolltilførsel:	
Geir	Sivertsen,	Kristin	Tellefsen	og	Jon	Inge	H.	Aas	ønsket	å	få	protokollført	at	de	stemte	i	
mot	gjennomføring,	med	begrunnelse	i	de	økonomiske	usikkerhetene	og	at	
arrangementet	mest	sannsynlig	vil	få	reduserte	sportslige	kvaliteter.	
	
	
	
	

	
  
	


